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PROTOKÓŁ NR LVI/2014 

z LVI sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 28 sierpnia 2014 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji udział wzięło 34 radnych. 
                            

 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Witam państwa bardzo serdecznie na LVI sesji Rady Miasta Gdańska. 
Jesteśmy już po urlopie, wypoczęci i mam nadzieje, ze sprawnie ta sesja 
przejdzie.  
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska             
w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych lokali 
użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału Miasta Gdańska na 
strefy czynszowe - druk 1395; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna  
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Wpłynął wniosek Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej o włączenie  
do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska konsultacji społecznych 
projektu „Budżet Obywatelski 2015 w Gdańsku” - druk 1389;  

                                  
                                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                          Maciej Krupa – Przewodniczący Klubu Radnych PO 
 

                              Prezydent Miasta Gdańska – nie wnosi uwag  
 

Wpłynął wniosek Komisji Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
o włączenie  do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta 
Gdańska w sprawie pozbawienia fragmentu (część działki nr 50/3 obręb 
99) ulicy Chmielnej na odcinku od ul. Pożarniczej do północnego cypla 
Wyspy Spichrzów w Gdańsku kategorii drogi gminnej - druk 1394;  
 

                                  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Małgorzata Chmiel – Przewodnicząca K. Rozwoju Przestrzennego i Ochr. Środow. 
 

                              Prezydent Miasta Gdańska – nie wnosi uwag 
 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 
środków finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych 
- druk 1396;  
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Marcin Skwierawski – Przewodniczący K. Samorządu i Ładu Publicznego 
                                      Prezydent Miasta Gdańska –  
 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o wł ączenie     
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia odwołania 
od Zarządzenia Nr 546/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 
2014 roku - druk 1397;  
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Marcin Skwierawski – Przewodniczący K. Samorządu i Ładu Publicznego 

           
Głosujemy teraz włączenie tych projektów do porządku obrad. 
Zaczynamy od druku 1395. Kto z pań i panów radnych jest za 
włączeniem tego projektu pod obrady?  
 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 

  
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1395 będzie w punkcie 19A. 
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Druk 1389 Kluby Radnych Platformy Obywatelskiej w sprawie 
przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska konsultacji społecznych 
projektu „Budżet Obywatelski 2015 w Gdańsku”. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem tego projektu pod obrady?  
 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      1 

  
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1389 będzie w punkcie 24A. 
 
 
 
Teraz druk 1394 w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia 
opinii Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia fragmentu 
(część działki nr 50/3 obręb 99) ulicy Chmielnej na odcinku od ul. 
Pożarniczej do północnego cypla Wyspy Spichrzów w Gdańsku kategorii 
drogi gminnej. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego 
projektu pod obrady?  
 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 

  
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
  

Druk 1394 będzie w punkcie 17A. 
 
 
Druk 1396 w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków finansowych 
na działalność statutową jednostek pomocniczych. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem tego projektu pod obrady?  
 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
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Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

 
Druk 1396 będzie w punkcie 24 B. 
 
 
 
Druk 1397 w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 546/14 
Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 2014 roku. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem tego projektu pod obrady?  
 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 

  
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1397 będzie w punkcie 33. 
  
 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska: 
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 

 

4. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2014-2040 (druk 1391); 

                  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska –Dyrektor  Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok (druk 
1392); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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3) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do przeprowadzenia postępowania w 
celu wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta 
Gdańska za 2014 rok (druk 1390); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy 
Port rejon ulicy Wyzwolenia 8 - teren Zespołu Szkół Morskich w mieście Gdańsku  
(druk 1369);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Piecki 
Migowo - rejon ulic Myśliwskiej i Widok w mieście Gdańsku (druk 1370);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Płonia            
w rejonie ulicy Płońskiej w mieście Gdańsku (druk 1371);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Kokoszki - rejon ulicy Cementowej w mieście Gdańsku (druk 1376);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Port 
Północny III w mieście Gdańsku (druk 1377); 

   
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Zabornia rejon ulicy tzw. Nowej Olchowej w mieście Gdańsku (druk 1378);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Brzeźno  - Hala Plażowa w mieście Gdańsku (druk 1387);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Letnica rejon ulic Gwiazda Morza i Letnickiej w mieście Gdańsku 
(druk 1363);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

12) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Barniewice rejon ulic Nowy Świat i Zeusa w mieście Gdańsku (druk 
1364);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
 
 

13) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Wrzeszcz Górny rejon ulicy Podleśnej w mieście Gdańsku (druk 
1365);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

14) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Maćkowy rejon ulic Czerskiej i Jagatowskiej w mieście Gdańsku 
(druk 1372);   

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
15)  o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Górki Zachodnie rejon ośrodka AZS w mieście Gdańsku (druk 
1375);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
16)  w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Gdańska oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego w Gdańsku (druk 1384); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
17) w sprawie użytku ekologicznego "Luneta z Pasikonikiem" (druk 1388); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 
17A) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta 

Gdańska w sprawie pozbawienia fragmentu (część działki nr 50/3 obręb 99) 
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ulicy Chmielnej na odcinku od ul. Pożarniczej do północnego cypla Wyspy 
Spichrzów w Gdańsku kategorii drogi gminnej (druk 1394); 

 
                             Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                     Małgorzata Chmiel – Przewodnicząca K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska  
 
18) w sprawie nadania nazwy ulicy (Bażantowa) (druk 1381);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 
 

19)  w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 
2012 Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku (druk 1393); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 
19A) w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych lokali użytkowych,    

czynszów i ich płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe 
(druk 1395); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

20) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 1379);    
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
21) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 1380);    
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

22) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Gdańska (druk 
1361);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

23) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni                   
w Gdańsku (druk 1362);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 
24) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia warunków i trybu 

wspierania finansowego rozwoju sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska                    
(druk 1383);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz - Prezydent  Miasta Gdańska 

                     Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
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24A) w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska konsultacji społecznych 

projektu „Budżet Obywatelski 2015 w Gdańsku” (druk 1389);    
 

                                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Maciej Krupa – Przewodniczący Klubu Radnych PO 
 
24B) w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków finansowych na działalność 

statutową jednostek pomocniczych (druk 1396);    
 

                                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Marcin Skwierawski – Przewodniczący K. Samorządu i Ładu Publicznego 
 

25) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustanowienia Nagrody 
Naukowej Miasta Gdańska im. Jana Heweliusza (druk 1366);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz - Prezydent  Miasta Gdańska 

                     Anna Czekanowicz-Drażewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku do prowadzenia postępowania w sprawach                    
o świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym oraz przyjęcia 
„Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Miasta Gdańsk” (druk 1382);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Janina Lidtke-Jerema – p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad udzielenia dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy Miasta Gdańska              
w roku 2014 r. (druk 1386);    

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

28) w sprawie nadania imienia „Stefana Banacha” Gimnazjum Nr 33 oraz XXIV Liceum 
Ogólnokształcącemu, wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 2              
w Gdańsku przy ul. Wodnika 57 (druk 1367);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

29) w sprawie nadania imienia „Krzysztofa Kolbergera” IX Liceum Ogólnokształcącemu            
w Gdańsku przy ul. Wilka-Krzyżanowskiego 8 (druk 1368);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
30) w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży oraz szkół 

specjalnych na terenie Miasta Gdańska (druk 1373);    
 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Miasta Gdańska (druk 1374);    

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
32) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta 

Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz 
placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania (druk 1385);   

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
33)  w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia Nr 546/14 Prezydenta Miasta 

Gdańska z dnia 8 maja 2014 roku (druk 1397); 
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                          Marcin Skwierawski – Przewodniczący K. Samorządu i Ładu Publicznego 
 
5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  
6. Wnioski, oświadczenia osobiste.                                             
7. Zakończenie obrad. 
 
 
 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY  
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska stanowią 
załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 
Czy są komunikaty Komisji RMG? Nie widzę. Komunikaty Prezydenta,               
i poproszę pana dyrektora Piotra Spyrę o informacje dotycząca wyników 
konsultacji społecznych przeprowadzonych w sprawie zmian statutów 
dzielnic miasta Gdańska.  
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PIOTR SPYRA - Dyrektor Biura Rady Miasta Gda ńska 
Dzień dobry. Panie przewodniczący, szanowni państwo. W dniach                  
25 lipca – 25 sierpnia odbyły się konsultacje społeczne dotyczące zmian 
statutów dzielnic miasta Gdańska. Prezydent Miasta Gdańska 
zarządzeniem z dnia 22 lipca 2014 roku powołał  zespół konsultacyjny, 
którego miałem przyjemność być przewodniczącym. W okresie 
konsultacji wpłynęło 6 formularzy  z uwagami do zmian statutów dzielnic 
Miasta Gdańska, wszystkie spełniały wymogi formalne. W ramach 
nadesłanych informacji wyodrębniono 1  formularz nadesłanych przez 
jednostkę pomocniczą  Miasta Gdańska i 5 formularzy nadesłanych 
przez osoby prywatne. Uwagi zostały złożone do 4 statutów. Te wyniki 
zostaną przekazane Przewodniczącemu Rady Miasta Gdańska i Komisja 
Samorządu pochyli się nad tymi uwagami. Dziękuję. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Nie ma więcej komunikatów. Dziękuję. 
 
 

 
 

 
PUNKT 3 

 
OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Nie ma oświadczeń klubowych? Nie ma. 

 
 

 
 

PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska             
na lata 2014-2040 (druk 1391 + autopoprawka); 

 
 



 11

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1391 z autopoprawką zgodnie                     
z uzasadnieniem;  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, Rozwoju Przestrzennego                      
i Ochrony Środowiska – pozytywna, Samorządu i Ładu Publicznego – 
pozytywna, Edukacji – pozytywna, Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – 
pozytywna, Kultury i Promocji – pozytywna, Sportu i Turystyki – pozytywna, 
Rewitalizacji – pozytywna. Głos w dyskusji pani radna Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuję panie przewodniczący. Pani skarbnik chciałabym zapytać                  
o kwestie związane z nowymi umowami na dofinansowanie ze środków 
budżetu UE rewitalizacji tych czterech dzielnic, które są ujęte w WPF.               
Od ostatniej zmiany WPF, czyli od 26 czerwca, do dnia dzisiejszego, 
wynika z dokumentu, ze nie podpisano żadnych nowych umów, bo tabela 
jest ta sama, oprócz oczywiście chyba tego projektu zmiana. I chciałabym 
zapytać, czy te niewielkie kwoty po 4, 9 milionów na rewitalizacje to jest               
z poprzedniej perspektywy, a my będziemy uczestniczyli w podziale tych     
25 miliardów, które zapowiedziała pani minister Bieńkowska na 
rewitalizacje. Czy będziemy w tym projekcie uczestniczyć i czy te kwoty, 
które są teraz podane, te kilkumilionowe to są kwoty z poprzedniej 
perspektywy? Tak. I będzie więcej? A nie można tego zaprognozować?    
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Proszę państwa oczywiście dodatkowe środki, czyli dodatkowe 
dofinansowanie, wzrost dofinansowania dolnego miasta za 36% na 43 
prawie i rewitalizacja Letnicy wzrost z 43 prawie do ponad 63% dotyczy 
perspektywy 2007-2013. nie możemy zaprognozować środków do nowej 
perspektywy, z uwagi na to, ze są wytyczne, które mówią i stanowiska RIO, 
zresztą też przepisy, stanowią ustawę o finansach publicznych, ze można 
wprowadzić środki po stronie dochodowej czyli dotacje dopiero jak co 
najmniej znajdą się na liście danych projektów, nawet jeżeli jest nie 
podpisana umowa, jeżeli jest decyzja. W innym przypadku nie można 
zaprognozować strony dochodowej, ani wydatkowej jako dofinansowania z 
UE. Można oczywiście taki projekt wpisać z wkładem własnym. 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ - Prezydent Miasta Gda ńska 
Jak w nowej perspektywie jeszcze nie wiemy, dlatego, że w nowej 
perspektywie program rewitalizacyjny jest opisany w działaniu rewitalizacja, 
nawet on nie ma tytułu rewitalizacja, tylko to jest konwersja. Generalnie 
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rewitalizacja nie powinna być w ogóle finansowana ze środków 
europejskich. Urząd Marszałkowski negocjuje kontrakt w Komisji 
Europejskiej, prawdopodobnie gdzieś za 12 m-cy będzie dokładnie 
wiadomo w jaki sposób finansować. Minister Bieńkowska oczywiście o tym 
mówiła i my do tego się przygotowujemy. Przygotowujemy nową listę 
priorytetów, to jest Dolne Miasto, Orunia oraz z Dolnym Miastem Biskupia 
Górka i Nowy Port. Nowy Port zdecydowanie w mechanizmach 
pożyczkowych już, tak chcemy jak gdyby iść w tym kierunku, żeby to były 
dotacyjno-pożyczkowe substancje, ponieważ tam jest dużo wspólnot 
mieszkaniowych, dla których chcemy jak gdyby w ten sposób budować 
ulgę, czyli pożyczkę z zerowym oprocentowaniem i 20 letnim okresem 
spłaty. Przygotowujemy również wspólny program z rewitalizacją, czyli 
program dociepleń budynków, który również prawdopodobnie będzie objęty 
systemem dotacyjnym. Oraz wprowadzenie systemowego ciepła GPC’u na 
dzisiaj zdegradowane dzielnice. Więc my będziemy tak naprawdę 
rewitalizacje budować  w nowej perspektywie, prawdopodobnie minimum z 
3 lub 4 różnych osi. Natomiast nie możemy zaprognozować nowych dotacji 
w ramach starej perspektywy, ponieważ to są zrzuty. To jest to, co gminy 
różne oddają w ramach swoich projektów, korzystały lub miały 
oszczędności i wtedy nasze projekty, które były zdecydowanie nisko 
dofinansowane dostają od marszałka decyzja zarządu dodatkowe 
dofinansowanie. Czyli my tam właściwie wnioskujemy o to co przychodzi a 
nie o to co byśmy chcieli, bo to wnioskowaliśmy an początku i tego nie 
dostaliśmy.      
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1391 wraz z autopoprawką? 
 
 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        7 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1292/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska                             

na lata 2014-2040 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
  
 
 
 

2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2014 rok (druk 1392                            
+ autopoprawka); 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1392 z autopoprawką zgodnie                     
z uzasadnieniem; 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, Rozwoju Przestrzennego                      
i Ochrony Środowiska – pozytywna, Samorządu i Ładu Publicznego – 
pozytywna, Edukacji – pozytywna, Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – 
pozytywna, Kultury i Promocji – pozytywna, Sportu i Turystyki – pozytywna, 
Rewitalizacji – pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1392 wraz z autopoprawką? 
 
 

Za    -      24 
      przeciw    -        7 
      wstrzymało si ę   -        1 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1293/14 
 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia bud żetu Miasta 
Gdańska na 2014 rok 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 

3) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska 
do przeprowadzenia postępowania w celu wyboru 
podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2014 rok 
(druk 1390); 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1390 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Rewizyjna opiniowała pozytywnie ten projekt 
uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1390? 
 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        2  
      

    Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1294/14 
 
 

w sprawie upowa żnienia Prezydenta Miasta Gda ńska                
do przeprowadzenia post ępowania w celu wyboru 
podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego Gminy Miasta Gda ńska za 2014 rok 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Port rejon 
ulicy Wyzwolenia 8 - teren Zespołu Szkół Morskich              
w mieście Gdańsku  (druk 1369); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1369 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Kto 
z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1369? 
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Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1295/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Port rejon uli cy 

Wyzwolenia 8 - teren Zespołu Szkół Morskich                               
w mie ście Gdańsku 

 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Piecki Migowo - 
rejon ulic Myśliwskiej i Widok w mieście Gdańsku 
(druk 1370); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1370 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Kto 
z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1370? 
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Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1296/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Piecki Migowo - rej on 

ulic My śliwskiej i Widok w mie ście Gdańsku 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Płonia w rejonie 
ulicy Płońskiej w mieście Gdańsku (druk 1371); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1371 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głos w dyskusji pan radny 
Wiecki. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, chciałem się dowiedzieć. Na stronach internetowych – 
decyzje środowiskowe – jest zgłoszony wniosek o wydanie decyzji 
środowiskowej dotyczący tego terenu, wniosek dotyczy uwarunkowań dla 
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przedsięwzięcia budynek magazynowy na terenie działki. Data rozpoczęcie 
procedury to jest 12 maja b.r. a data rejestracji prawy jest 21 sierpnia 
godzina 9:58, czyli jeszcze przed rozpoczęciem Komisji Rozwoju 
Przestrzennego w ubiegłym tygodniu, jeszcze przed podjęciem uchwały 
przez Rade Miasta w dniu dzisiejszym, jeszcze przed wpisaniem tj. uchwały 
do odpowiedniego dziennika wojewódzkiego. Proszę mi odpowiedzieć, czy 
to jest normalna procedura, ze [odejmuje się takie decyzje, ja wiem, ze 
sama decyzja jako taka nie została jeszcze wydana, natomiast została 
podjęta, rozpoczęta procedura. Czy to jest normalne? Czy to jest zawsze 
tak stosowane? Dziękuję.  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Ja nie znam konkretnie tej sprawy, ale z tego co pan przeczytał wniosek był 
o zabudowę magazynową, a zabudowa magazynowa jest zgodna z planem 
obowiązującym. Zabudowa magazynowa możliwa jest do realizacji także w 
warunkach ustaleń strefy P/u41, która jest obowiązującym planem. Wiec 
nie sądzę, żeby tutaj było jakiekolwiek nadużycie i w oparciu o plan 
obowiązujący, taką procedurę można prowadzić.  
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Mimo tego, ze plan nad, którym będziemy dzisiaj głosowali mógł 
wprowadzić inne zapisy i mógł ten plan inaczej wyglądać. Tak? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Teoretycznie ma pan racje, oczywiście plan w toku sporządzania może 
zmienić ustalenia, jeżeli zmiana obniża wartość nieruchomości to wtedy 
miasto musi zapłacić stosowne odszkodowanie zgodnie z art. 36 ust. 2. ale 
w tym przypadku zmiana planu poszerza możliwości inwestycyjne. Wiec 
wszystko to, co można było zrealizować na podstawie planu 
obowiązującego, także będzie można zrealizować na podstawie planu 
nowego.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1371? 
 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1297/14 
 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Płonia w rejonie ulicy Płońskiej w mieście 
Gdańsku 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki - rejon 
ulicy Cementowej w mieście Gdańsku (druk 1376); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1376 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głos w dyskusji pani radna 
Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Panie dyrektorze, ja bym tylko chciała dopytać jakie są aspekty tej 
uciążliwości składowania na wolnym powietrzu, bo jeden z podmiotów 
wnoszących uwagi postulował aby objąć teren większy niż 100 metrów 
oddziaływaniem uciążliwym składowania. Natomiast państwo nie 
uwzględniliście tej uwagi twierdząc, ze poza 100 metrami uciążliwość 
składowania już nie jest dolegliwa. Ja bym chciała zapytać jakie są aspekty 
tej uciążliwości składowania. Bo komisja rewizyjna kiedyś miała do 
czynienia z takim przypadkiem na kartuskiej, ze wprawdzie składowanie 
jakby nie przeszkadzało sąsiadom, ale rozkruszanie tych tworzyw owszem 
już tak. Czyli co państwo bierzecie pod uwagę definiując te uciążliwość, 
która po 100 metrach już nie jest odczuwalna.  
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Pani radna, proszę państwa tutaj zastosowana standardowa definicja 
przeznaczenia P/u41, która generalnie wyłącza możliwość składowania na 
otwartym powietrzu, w odległości 100 metrów od istniejącej albo 
planowanej zabudowy mieszkaniowej. To jest podyktowane nie względami 
uciążliwości, uciążliwości, zgodnie z przepisami ustawy musza się zamykać 
w granicach działki do, której inwestor ma prawo. Także takiego zagrożenia 
nie ma. ten przepis był motywowany względami estetycznymi. Otóż 
chodziło o to, żebyż  okien przyległej zabudowy, szczególnie wielorodzinnej 
nie były widoczne place składowe, które maja swój specyficzny krajobraz. 
Uznaliśmy, ze w odległości więcej niż 100 metrów to oddziaływanie 
estetyczne już jest na tyle niewielkie, z tej odległości nie widać szczegółów. 
Stąd taki jest motyw tego ustalenia i ten motyw standardowo został w  tym 
planie zastosowany. Tutaj proszę zwrócić uwagę, ze  zasadzie nie ma 
sąsiedztwa zabudowy mieszkaniowej, tylko ten wąski pasek miedzy ulica 
Cementową a Nowatorów, tylko z tego terenu te 100 metrów będzie 
wyłączone z możliwości składowania na otwartym powietrzu. Ale jak 
powtarzam, to jest motywowane wzglądami estetycznymi a nie uciążliwości 
hałasowej, pylenia, zapachów, czy czegoś takiego. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1376? 
 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 

Uchwał ę Nr LVI/1298/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki - rejon ulicy 

Cementowej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Port Północny III    
w mieście Gdańsku (druk 1377); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1377 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1377? 
 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 

Uchwał ę Nr LVI/1299/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Port Północny III                     

w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Zabornia rejon 
ulicy tzw. Nowej Olchowej w mieście Gdańsku                    
(druk 1378); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1378 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1378? 
 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1300/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Zabornia rejon ulicy  

tzw. Nowej Olchowej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 
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10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno - Hala 
Plażowa w mieście Gdańsku (druk 1387); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1387 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głos w dyskusji pan radny 
Wiecki. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, pierwsze pytanie dotyczy uchwały, która została podjęta 
w ubiegłym roku, czyli uchwały o przystąpieniu do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. W uchwale z ubiegłego roku jest zapis, 
o niejako zmianie linii zabudowy bardziej na zachód, która będzie właściwa 
z tym co było do 1945 roku. Z rysunku, który tutaj pan pokazuje ten zarys 
jest niezmieniony w stosunku do miejscowego planu, czyli dlaczego w 
ogóle taki zapis był? Jest zapis w tej uchwale o podwyższeniu z  12 i 16 
metrów do 15 i 25, czyli nie tak jak pan powiedział, minimalna zwyżka o 2 
metry, tylko co najmniej o 3 metry. To jest drugie pytanie. Trzecie pytanie, 
mówił pan tutaj o wnioskach, które Towarzystwo Przyjaciół Brzeźna 
zgłosiło, były tam cztery uwagi, które nie zostały uwzględnione, bowiem nie 
chcemy niewolniczego odtworzenia, cytując pana. Natomiast jedna z tych 
uwag dotyczyła proporcji wielkości i okien, nie wiem czy to jest niewolnicze 
odtworzenie, nie było tam mowy jak te okna mają wyglądać, tylko o 
proporcjach. Natomiast jeszcze chcę się tutaj zapytać, uchwała na tą chwile 
obowiązująca jest z 2004 roku. Ja pamiętam jak długa była dyskusja nad 
tym planem, który została w 2004 uchwalony, jakie były nadzieje 
mieszkańców Brzeźna z tym, ze ten plan jest, ze obecny właściciel, prezes 
Sopockiego Klubu Tenisowego, ówczesny właściciel tego terenu miał to 
szybko wybudować. Były sprawy sadowe, miasto Gdańska w osobie pana 
prezydenta mogło odzyskać ten teren, nie skorzystało z tego. Co najmniej 
dwukrotnie taka możliwość była. Pamiętam spotkanie w Brzeźnie z 
mieszkańcami, gdzie padło pytanie, co c hala plażową? Odpowiedź pana 
wiceprezydenta Bielawskiego była, ze obecny właściciel, był to już kolejny 
właściciel, ma czas do 2010 roku. Jeżeli do tego czasu nie wybuduje, to 
miasto przejmuje teren i będzie dążyła do tego aby hala plażowa została 
wybudowana. I chciałem się jeszcze jednego dowiedzieć. Do 1945 roku 
było tak, że hala plażowa miała dwie kondygnacje, ten miejscowy plan 
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zezwala na to, aby kondygnacje były 4, czy to jest zgodne z duchem tego 
terenu, który jest pod opieką konserwatora? I czy nie ma obawy, bo ja mam 
takie wielkie obawy, dotyczące tego, ze po przez zmianę miejscowego 
planu zwiększamy wartość tej działki, i zmieni się ponownie właściciel? 
Tutaj w krótkim czasie były 2 zmiany i za chwilę być może, ze będzie 
kolejna zmiana. Czy kolejni właściciele kupując od poprzedników nie 
wiedzieli jaki był miejscowy plan? Wiedzieli.    
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Panie radny, proszę państwa. Ja powiedziałem, ze nie ma wymogu 
odbudowania w kształcie historycznym, mimo, ze ikonografia widokówek 
jest dosyć bogata. Bo chodzi o współczesne formy. Miedzy innymi 
proporcja okien jest również tym elementem współczesnej formy. Ja jestem 
zdania, ze powinniśmy ustalać plany jak najbardziej liberalne,                             
a konserwator zabytków jest od tego, żeby ten liberalizm ukrócać. Wiec 
jeżeli konserwator zgodził się na nie ustalanie proporcji okien to ja bardzo 
popieram takie rozwiązanie. Płynnie od razu przejdę do liczby kondygnacji 
bo natrafilibyśmy na problem jak te proporcje okien stosować w przypadku, 
tak jak pan słusznie zwrócił uwagę, będzie większa liczba kondygnacji. 
Bryła się powiększy tylko o 3 metry, jak pan wyliczył precyzyjnie, ale to jest 
dla inwestora istotna zmiana ponieważ może dodać dodatkową 
kondygnację co ma kluczowe znaczenia dla sukcesu biznesowego tej 
inwestycji. Ja patrzę na to w ten sposób, że mimo upływu 10 lat od trwania 
tego planu nie udało się go zrealizować, to oczywiście można różna złe 
myśli mieć o inwestorach, ze są pazernymi spekulantami, ale może trzeba 
też i na to popatrzeć, ze ten projekt się nie składa ekonomicznie. A jak on 
się nie składa ekonomicznie, to choćby i 10m planów było i wiele pogróżek 
z różnych stron, to i tak nikt nie wybuduje. Bo nie ma takich, którzy by 
budowali, poza inwestycjami o charakterze socjalnym, nikt nie będzie robił 
inwestycji ze świadomością, że ona się finansowo nie złoży. Ten plan, który 
w niewielkim stopniu zmienia parametry, jak państwo widzą, ten rzut się 
radykalnie zmienia, w tym sensie, ze w kierunku jak rozumiem intencji 
Towarzystwa Przyjaciół Brzeźna, bo ten owy rzut bardzo wiernie odtwarza 
na tyle na ile się fotografii daje się to odtworzyć, bo reliktów 
archeologicznych tu już nie ma. wiec bardzo wiernie to odtwarza te 
strukturę generalną obiektu z alitem centralnym, ze skrzydłami bocznymi i 
wieżyczkami. Ten nowy zdecydowanie to przybliża. I to zawiązanie, które 
jest wymagane, do formy historycznej, w zakresie rzutu budynku jest jakby 
wprost zawarowane. Po takim długim czasie, kiedy się nie udało tej 
inwestycji zrealizować, mam nadzieję, że nowe parametry, które pomagają 
na zrealizowanie czterech kondygnacji, a to jest istotne, bo w hotelu poza 
pokojami, czyli tak zwanymi numerami, musza być jeszcze części wspólne, 
restauracje. Inwestor deklarował, ze tam będzie miał bogaty program 
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fitness, bardziej w kondygnacjach podziemnych, czyli musi być ta 
odpowiednia kubatura, a ta kubatura wynika miedzy innymi z liczby 
kondygnacji, żeby inwestycja się ekonomicznie spięła. Oczywiście nie ma 
pełności, ze inwestor mimo solennych deklaracji na posiedzeniu komisji, że 
inwestor nie zrealizuje tego budynku. Kraj jest wolny i nie ma narzędzi, 
żeby go do tego zmusić. Może sprzedać grunt, wtedy zapłaci rentę 
planistyczną od zwyżki wartości nieruchomości. Ale ja mam tutaj taki 
pogląd, że jak nie zmienimy planu, to na pewno dziura będzie trwałą dalej, 
a jak zmienimy plan, to istnieje nadzieja silna, ze wreszcie się to zbuduje. 
Wiec proszę patrzeć na taką alternatywę. Odrzucenie planu będzie 
oznaczało trwanie planu dotychczasowego, który jak 10-letnia historia 
wskazuje jest nieskuteczny. Dziękuję. 
  
Radna JOLANTA BANACH  
Panie dyrektorze, w ubiegłym roku media rozpisywały się o tym, że 
wieczysty użytkownik tego terenu zalega z opłatami z tegoż tytułu. Czy te 
opłaty zostały uregulowane, zaległość podobno wynosiła 160 tys. złotych, 
potwierdziło to Biuro Prasowe. Czy te zaległości zostały uregulowane i czy 
płatności są wnoszone ba bieżąco? Dziękuję. 
 
TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu  
Za ten rok nie zostały uregulowane i wszczęte jest postępowanie 
egzekucyjne w zakresie dochodzenia należnych płatności.  
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, tak jak pan mnie zacytował, ze ja precyzyjnie wyliczyłem 
3 metry nie 2, na które pan zwrócił uwagę, natomiast drugi wymiar, wzrasta 
nie o 2 nie o 3 tylko o 9 metrów. To jest jedna rzecz. Jeszcze dwie sprawy, 
o których w poprzedniej wypowiedzi zapomniałem dopytać. Wieżyczki, 
które są tutaj wskazane. Budynek został wybudowany, różne są daty, 1899 
czy 1900 rok, natomiast same wieżyczki funkcjonowały tylko do 1914 roku. 
Przed rozpoczęciem I wojny światowej zostały przez ówczesnego 
właściciela rozebrane, dlatego jeżeli tutaj tylko odbudowujemy to teraz 
odbudowujemy sprzed 1914 roku czy po 1914 roku? I sprawa dotycząca 
drogi, która będzie między halą plażową a sama plażą. Czy ta droga, która 
będzie w cudzysłowie, własnością właściciela hali plażowej, ale na pewno 
będzie powodowała, ze turyści będą chętniej na przykład zaglądali do 
restauracji, która tam niewątpliwie powstanie, czy ona będzie wykonana, 
pan mi na to nie odpowie, ale tu są urzędnicy, którzy być może 
odpowiedzą, czy ona będzie wykonana za środki właściciela terenu czy za 
środki miejskie?  
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Panie radny, pan bardzo trafnie podchwycił dylemat tak zwanego 
odtwarzania historycznej formy, bo nigdy nie wiadomo, z którego czasu 
należy tę historyczna formę odtwarzać. Ponieważ nie ma obowiązku 
wiernej rekonstrukcji, tylko jest takie miękkie sformułowanie, ze ta 
architektura ma nawiązywać, a inwestor swojej koncepcji wieżyczki 
zaprezentował, projektant, pan architekt Romaniszyn prezentował te 
koncepcję na posiedzeniu komisji rozwoju, ja uważam, ze ta koncepcja 
architekta Romaniszyna wygląda lepiej niż to, co możemy oglądać na 
widokówkach, bo w rzeczywistości już nikt nie pamięta oryginału. Wiec ja 
proponuje, żeby zaufać architektom, którzy to budują i inwestorom, którzy z 
własnych pieniędzy to finansują, a nie rozdzielać włos na czworo czy 
wieżyczki z 1914 roku są na tyle ważne, żeby je odtwarzać czy są 
nieważne, żeby ich nie odtwarzać. Ja zresztą zrozumiałem, ze 
Towarzystwo Przyjaciół Brzeźna akurat chce wieżyczki i to chce bardzo 
precyzyjnie odtworzyć historyczna formę, czyli rozumiem, z towarzystwo 
doszło do rozumu, ze to ma być stan sprzed 1914 roku. Ja się na ten temat 
nie wypowiadam, ja tylko chcę powiedzieć, że ten projekt, który projektant 
pokazywał jest bardzo ładny i bardzo dobrze pasuje do tego miejsca. Droga 
miedzy obiektem odtwarzanym a plażą jest ustalona, to jest ciąg pieszy, on 
ustalony jest jako ciąg publiczny, wiec on będzie przejęty przez miasto. 
Plan nie decyduje, kto będzie go realizował to będzie być może inwestor 
realizował, bo w interesie bezpośrednim inwestora jest, żeby otoczenie 
hotelu było ładne, a być może będzie jakaś umowa zawarta z miastem o 
partycypacji w tych nakładach. Ten ciąg jest na gruncie prywatnym, ale jest 
ustalony jako publiczny.      
 
Radny PIOTR SKIBA  
Pnie dyrektorze, jedno pytanie. Tak jak widzę granice tego planu to poza 
nim pozostaje przyczółek historyczny, pomostu historycznego mola 
brzeźnińskiego, które tam się znajdowało jeszcze chwilę po wojnie i potem 
zostało, ze tak powiem zniesione przez sztormy, nie konserwowane na 
początku Polski Ludowej. I mam pytanie czy są jakieś plany, umowy, 
ustalenia z ewentualnym inwestorem, czy tez może miasto ma jakieś plany, 
żeby ten przyczółek w jakiś sposób wykorzystać i czy tam jest szansa na 
jakąś rewitalizację, odbudowę tego obiektu?  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska  
Jeżeli chodzi o konkretne plany inwestycyjne, to nie słyszałem o takich. 
Natomiast w tym planie sąsiednim poza granicami jest wzmianka, zalecenie 
odtworzenia mola i ta część lądowa jest tak ustalona. Natomiast reszta 
mola to już wchodzi w morze terytorialne i tam planu nie można sporządzić. 
Tam jest kompetencja Urzędu Morskiego, nie sadzę, żeby stawiał jakieś 
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przeszkody, ale na razie nie ma inwestora, który chciałby to molo 
odtwarzać.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Panie dyrektorze, był uprzejmy pan powiedzieć, ze odnosimy się do myśli 
inwestorów. To nie prawda, my mamy bardzo bogate doświadczenie, to nie 
tylko myśl ale także doświadczenie empiryczne dotyczące zarówno tego 
miejsca jak i chociażby Wyspy Spichrzów i mamy realne podstawy mieć 
duże wątpliwości co do zaufania do potencjalnych inwestorów. Przypomnę 
to co mówił kolega, ze miasto na pewnym etapie nie skorzystało z 
możliwości odzyskania tego gruntu,  słodka tajemnica pana prezydenta,              
ale ja chciałem doprecyzować to, co pan powiedział. Czy w związku z tym o 
czym pan mówił my nie mamy żadnych narzędzi na to, żeby 
wyegzekwować to, co miasto ewentualnie chciałoby na tym terenie 
postawić i rozumiem pan wypowiedź, że pozostajemy tylko i wyłącznie przy 
nadziei, tak? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska  
Plan miejscowy jest dokumentem prawnym, który wyznacza granice, czy 
warunki inwestowania, ale z planu miejscowego nie wynika potrzeba 
inwestowania, potrzeba czy przymus inwestowania. Każdy właściciel gruntu 
postępuje ze swoim gruntem tak jak chce. Natomiast ja nie wiem czy pan 
radny sugeruje, że ponieważ mamy złe doświadczenia z niektórymi 
inwestorami to ten brak zaufania powinniśmy rozciągnąć na wszystkich 
innych. Mamy też wiele doświadczeń pozytywnych z inwestorami, którzy 
zrealizowali swoje inwestycje nawet lepiej niż to na obrazkach wyglądało.   
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Szanowni państwo, chciałam zwrócić uwagę, ze dyskutujemy na temat 
planu zagospodarowania przestrzennego a nie ocen finansowych 
inwestora. Prawdopodobieństwa czy to zrealizuje, czy nie zrealizuje i 
proszę, żebyśmy powrócili do dyskusji nad planem, który zdaniem Komisji 
Rozwoju Przestrzennego jest planem dobrym dla mieszkańców Brzeźna i 
dla turystów, czyli dla wszystkich.  
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Krótka tylko tutaj informacja. W 2004 roku była podobna sytuacja. Nie 
glosowaliśmy nad finansami tylko nad miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego a mimo to po 10 latach wracamy do 
tego samego planu. Dziękuję.  
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Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Oczywiście rozmawiamy na temat tworzenia planu tego i mnie na przykład 
zaintrygowała taka wypowiedź, że pan dyrektor jest zwolennikiem 
tworzenia planu liberalnego i się zacząłem zastanawiać co to słowo 
oznacza. Ja chciałbym, żeby plany zagospodarowani przestrzennego były 
jednak tworzone i były elementem przemyślanej strategii rozwoju 
przestrzennego miasta. Ja się nie dziwie, ze tutaj padają pewne pytania 
dotyczące inwestycji, dlatego, ze historia tej inwestycji jest skomplikowana i 
długa. I wszystko na to wskazuje, ze ten plan, zresztą pan dyrektor 
powiedział na ten temat, zwracając uwagę na ekonomiczny aspekt 
inwestycji, uzależniony od zapisów planu, co jest naturalne. Inwestycja 
musi się opłacać, żeby ktoś chciał zainwestować swoje pieniądze, ale 
wszystko wskazuje na to, że jednak podjecie tego planu ma bezpośredni 
związek z konkretnym inwestorem i z konkretna inwestycją. W związku z 
powyższym proszę się nie dziwić o rozciąganie tej dyskusji o ocenę czy 
pytania o inwestora. Dziękuję.  
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Wysoka rado. Ta historia jest długa, ale nie jest skomplikowana. Jest 
bardzo prosta. Istota ustroju gospodarczego, który w Polsce od 1989 roku, 
w drugiej części tego roku zaczął być kształtowany w Polsce, jest ryzyko 
gospodarcze. Jego nie było w gospodarce planowej, państwo decydowało, 
ze będzie budować to, tamto czy inne, i może ryzyko było tylko polityczne 
czy pieniędzy z rozdzielnika budżetu wystarczy w danym roku na 
inwestycje. Natomiast żyjemy w państwie opartym o wolna gospodarkę i to 
ryzyko jest czymś oczywistym. Ja się trochę dziwię tej dyskusji, bo to jest 
taka dyskusja o gospodarce. Gospodarka taka jest. Jeden inwestor kupił 
kiedyś, na początku lat 90-tych użytkowanie wieczyste, następnie 
odsprzedał drugiemu, ten drugi odsprzedał trzeciemu, teraz jest chyba 
trzeci albo czwarty i tak jak powiedział słusznie dyrektor Piskorski, nie ma 
żadnej gwarancji i nawet nas to średnio może interesować, a w ogóle nie 
mamy na to wpływu, ze może to odsprzedać piątemu, a piaty szóstemu i 
tak może być dalej. Natomiast jaka jest nasza rola. Nasza rola jest taka, by 
legislator, jakim jest Rada Miasta, przejawiła empatię, czyli zrozumienie 
mechanizmów gospodarczych. I rzeczywiście jest cos takiego jak 
opłacalność inwestycyjna jak chociażby w branży hotelarskiej. Nie trzeba 
być specjalistą, żeby wiedzieć, ze ilość pokoi ściśle warunkuje zwrot z 
inwestycji, ułatwia wzięcie kredytu z banku, bo większość tej inwestycji jest 
finansowana z kredytu bankowego. Nie z pieniędzy inwestora, tylko w 
niewielkiej części z pieniędzy inwestora i bank, jak wiecie, ja jestem 
kredytobiorcą sporym, poważnym, i bank patrzy po prostu jaki jest wkład 
własny, jaka jest opłacalność. To ze by podnosimy parametry tej budowli, 
czyli, ze będzie tam więcej pokoi hotelowych to dla tej inwestycji jest 
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dobrze. Czy z tego robimy zarzut, że robimy potencjalnemu inwestorowi 
dobrze, to jest to zarzut, że my źle robimy? Nie. To tylko mogą ludzie 
kierujący się zwykłą, ludzką zawiścią powiedzieć, nie, bo nie. Nasz interes 
polega na tym, żeby kiedyś, nie wiemy kiedy, ten hotel powstał, żeby tam 
były miejsca pracy, żeby ten ktoś płacił podatek od nieruchomości, żeby ten 
hotel przyciągał klientów, żeby pieniądz się obracał i krążył. I to jest nasza 
rola, ale czy to będzie ten inwestor czy inny, czy jeszcze inny, nie wiemy i 
nie mamy na t żadnego wpływu. I stad oceny czy dobry czy zły inwestor, 
moim zdaniem, tak jak słusznie pani radna Chmiel zauważyła, jest 
bezprzedmiotowe. Po prostu tak jak w każdej populacji sa dobrzy ludzie i xli 
ludzie, są lepsi przedsiębiorcy i gorsi przedsiębiorcy i tyle. Ale my jako 
ustawodawcy zajmujemy się tworzeniem ram. Pokazujemy, że to jest 
możliwe, to jest możliwe a to jest niemożliwe i koniec. I bardzo bym prosił o 
uchwalanie. A jeszcze jeden wątek na temat, czy mogliśmy czy nie 
mogliśmy odebrać użytkowanie wieczyste. Sprawa była w sądzie. Każdy z 
państwa, który miał kiedykolwiek do czynienia z postępowaniem w 
sprawach cywilnych, to takie sprawy, lekko licząc, trwają do 6-7 lat, z 
Sadem Najwyższym włącznie. I myśmy byli z pierwszej instancji, czy po 
pierwszej instancji, już nawet nie pamiętam. Przyszedł inwestor z 
Wrocławia i negocjowaliśmy, rozmawialiśmy i uznaliśmy, ze warto 
zaryzykować, że warto dać mu szansę zrealizowania tej inwestycji. On 
rzeczywiście zbudował ławy fundamentowe, ale później z tego co my 
wiemy, a to są tylko plotki, nawet nie powinienem może ich powtarzać, ci 
współinwestorzy się rozeszli, inwestycja siadła i następnie w drodze bardzo 
żmudnych procesów ktoś następny odkupił te nakłady, włącznie z tymi 
ławami fundamentowymi. Czy Prezydent Miasta ma na to wpływ? 
Oczywiście, ze nie ma wpływu. To tylko może w Rosji miałby wpływ, albo 
na Białorusi, w wtedy sektor prywatny jest posłuszny władzy politycznej. Ale 
na szczęście w Polsce władza polityczna nie ma wpływu na sektor 
prywatny, na ich działania i stad tak to wygląda. Wiec dajmy sobie szansę, 
aby ten czy inny w przyszłości inwestor może zdecyduje się na 
wybudowanie tego hotelu. I to jest nasza rola, żeby stwarzać potencjalna 
możliwość, z której ktoś może skorzystać, a może nie skorzystać. Nie daje 
to pełnej satysfakcji, ale taka jest nasza rola i do tego namawiam. Dziękuję.   
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Można z 50 czy 80% zgodzić się z wywodem pana prezydenta, ale myślę, 
ze gdyby była ta pewność, ze w Gdańsku nie tworzy się plany pod 
inwestora, a tworzy się plany z przemyślaną strategia przestrzenną miasta 
Gdańska, to tej dyskusji by nie było. Takiej pewności niestety my nie mamy. 
Dziękuję bardzo.  
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PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Szanowny panie radny, wysoka rado. Proszę nie stawiać sprzeczności, ze 
w każdej sprawie interes inwestora jest sprzeczny z interesem publicznym, 
czy miasta. To mi pachnie, przepraszam, PRL-em. Czym ja się zajmuje na 
co dzień z moimi kolegami? Żeby zrobić jak najlepiej inwestorowi, tak. 
Jesteśmy akwizytorami inwestorów. Dokładnie tak.  My jak trzeba to 
rozkładamy czerwony dywan, żeby inwestor łaskawie przyjechał do 
Gdańska, stworzył nowe miejsca pracy. To jest psi obowiązek każdego 
prezydenta, wójta, burmistrza. Kto nie rozumie swojej roli, nie powinien w 
ogóle wchodzić do pracy samorządowej. Wiec proszę nie czynić zarzutu, 
ze plan robi coś dobrze inwestorowi. To bardzo dobrze, jeżeli w tym 
konkretnym przypadku interes miasta pokrywa się z interesem inwestora, to 
bardzo dobrze. Oczywiście bywają sytuacje sprzeczne, że na przykład 
inwestor chce większy % działki zabudować, zabrać jakiś teren zielony i na 
przykład uznajemy, ze interes publiczny jest naruszony, bo chcemy chronić 
na przykład jakąś enklawę zieloną. I wtedy zachodzi jakaś sprzeczność 
miedzy interesem publicznym i wtedy reagujemy, ale w tym konkretnym 
przypadku, który jest przedmiotem debaty interesy się pokrywają.               
My chcemy, żeby ta pusta przestrzeń została zabudowana i poprawiamy 
tak plan, żeby inwestora zachęcić do zrealizowania tej inwestycji. Ja nie 
widzę nic w tym zdrożnego, złego, tylko jako profesjonalne zachowanie 
wysokiej rady i prezydenta. To jest nasza rola.      
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Panie prezydencie ja chciałem bardzo serdecznie podziękować za ten 
krótki wykład ekonomi politycznej, co prawda dzisiaj ona już nie jest w 
programie wydziałów ekonomicznych, ale rzeczywiście niektórym radnym 
taka wiedza historyczna też się może przydać, jest jak widać ciągle żywa. 
Absolutnie się z panem zgadzam, ze władze miasta mają prawo do 
podejmowania w gospodarce rynkowej ryzyka, ja tylko chciałbym 
przypomnieć i uświadomić panu prezydentowi, ze pan nie ryzykuje 
własnym majątkiem, tylko majątkiem gdańszczan. I z błędów popełnionych 
w przeszłości jeżeli chodzi o odstąpienie wtedy od postępowania sądowego 
w sprawie odzyskania tej nieruchomości, takie ryzyko pan podjął i okazało 
się po latach, ze to był błąd. I to trzeba sobie po prostu jasno powiedzieć.       
I nie dywagować tutaj i jakichś niestworzonych historii opowiadać. 
Absolutnie się z panem zgadzam, ze władze w całej rozciągłości, zarówno 
rada miasta, jak i wszyscy urzędnicy i na czele tej piramidy pan, jesteśmy 
po to, żeby zdobywać inwestorów, wiarygodnych inwestorów, którzy 
wywiążą się ze swoich zobowiązań i będą tworzyli te miejsca pracy, to 
wszystko o czym pan mówił. Natomiast niestety nie można uciec przed 
odpowiedzialnością za podejmowane ryzyko. Tylko tyle, dziękuję bardzo.  
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Radny SZYMON MOŚ 
Dramatem takich dyskusji politycznych jest to, ze można powiedzieć 
wszystko, natomiast rzadko to znajduje, jak słyszę ze strony przeciwnej, 
jakieś pokrycie. Trzeba sobie sięgnąć do ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. Gdyby pan Kamiński to zrobił, to na 
pewno wiedział, a nawet podałbym mu jeszcze orzecznictwo, do którego 
mógłby sobie sięgnąć, że te interesy nie przeciwstawiają się sobie. Interes 
publiczny, interes prywatny. Co więcej , w tej ustawie w art. 1, to na prawdę 
nie jest takie trudne, w ust. 2, prawo własności jest nawet przed interesem 
publicznym, chociaż  tego się nie wyciąga wniosków, ale są takie poglądy, 
które i z tej kolejności próbują wyciągać wnioski. Wystarczy sobie sięgnąć 
do orzecznictwa NSA, żeby wiedzieć, ze w wielu przypadkach sąd bardzo 
wyraźnie mówi o wyważeniu tych interesów. Wiec abstrahując już od tej 
konkretnej sprawy, jeżeli już porusza się jakieś argumenty merytoryczne, to 
żeby nie robić wody z mózgu ludziom, którzy się przysłuchują tej dyskusji i 
nie do końca widzą, to albo sobie trzeba sięgnąć do przepisów, albo ja już 
to wielokrotnie oferowałem, że naprawdę chętnie te rzeczy wytłumaczę, bo 
się po prostu włos na głowie jeży, jaka jest nieświadomość przepisów 
prawa, na których my opieramy te dyskusję. To jest dramat. To są rzeczy 
od lat wiadome. Wiec bardzo proszę nie przeciwstawiać tych interesów 
sobie, bo za coś takiego na studiach na prawie student trzeciego roku 
dostaje dwóje z kolokwium. Dziękuję. 
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Ja mogę się tylko zgodzić, ze przestańcie szanowni państwo 
przeciwstawiać interes publiczny z interesem inwestora. Przecież z naszej 
strony nie padł taki zarzut. Nikt tutaj nie zasugerował, ani nie zarzuca, ze w 
tym przypadku interes publiczny został naruszony interes inwestora został 
wywyższony. Ale proszę też zastanowić się nad tym, co panowie tutaj 
opowiadają. Próba ataku i wytwarzania jakichś sztucznych zarzutów w 
sytuacji, gdy radni dopytują się mając na względzie interes publiczny, nie 
ma nic wspólnego z jakimś obyczajem demokratycznym i dyskusji 
publicznej. 
 
Radny SZYMON MOŚ 
Ja odsyłam pana do stenogramu pańskiej wypowiedzi, może mojej, bo to 
jest na prawdę wypowiedź ze zrozumieniem. Pan po prostu wartościuje pan 
przesłanki, z art. 1 ust 2 i przy tym gada pan tak tragiczne dyrdymały, za 
które student dostaje dwóje. No niech pan się opamięta i jeżeli ma pan tak 
krótką pamięć to niech pan sobie na bieżąco stenografuje to co pan mówi.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję państwu. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
uchwały druk 1387? 
 
 

Za    -      25 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        8 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1301/14 
 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno - Hala Plażowa 

w mieście Gdańsku 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 
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11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  Letnica 
rejon ulic Gwiazda Morza i Letnickiej w mieście 
Gdańsku (druk 1363); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1363 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1363? 
 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1302/14 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Letnica rejon ulic 

Gwiazda Morza i Letnickiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 
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12) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  Barniewice 
rejon ulic Nowy Świat i Zeusa w mieście Gdańsku 
(druk 1364); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1364 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1364? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1303/14 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Barniewice rejon ulic 

Nowy Świat i Zeusa w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 
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13) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  Wrzeszcz 
Górny rejon ulicy Podleśnej w mieście Gdańsku (druk 
1365); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1365 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1365? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1304/14 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Wrzeszcz Górny rejon 

ulicy Podleśnej w mieście Gdańsku 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 
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14) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Maćkowy 
rejon ulic Czerskiej i Jagatowskiej w mieście 
Gdańsku (druk 1372); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1372 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1372? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1305/14 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Maćkowy rejon ulic 

Czerskiej i Jagatowskiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 
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15) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Górki 
Zachodnie rejon ośrodka AZS w mieście Gdańsku 
(druk 1375); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1375 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1375? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1306/14 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie rejon 

ośrodka AZS w mieście Gdańsku 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 
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16) w sprawie aktualności Studium uwarunkowań             
i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Gdańska oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego w Gdańsku             
(druk 1384); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1384 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głos w dyskusji 
pan radny Krzysztof Wiecki. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI   
Panie dyrektorze, w tej chwili ustawa o miejscowym zagospodarowaniu 
przestrzennym obwiązuje z 2003 roku, wcześniej była z 1994 roku.                 
W uchwale 219 planów, które obowiązują na mocy ustawy z 1994 roku 
jest dobrych. Proszę mi powiedzieć, bo nawet dzisiaj pan to przywołał, 
ze według kogoś tam, jeżeli miejscowy plan w ciągu 5 lat nie zostanie 
zrealizowany to należy ten plan zmienić. Niektóre z nich mają 11 lat. 
Dlaczego tych 219 plan ów w takiej sytuacji nie zmieniamy? Jeżeli nic się 
nie zrealizowało przez tyle lat na tych planach 219, to dlaczego nie 
chcemy niejako zrobić dobrze inwestorom, właścicielom tych terenów, 
żeby zechcieli, przy najmniej na części, bo zakładam, ze niektóre mogą 
dotyczyć np. dróg, nie chcemy zrobić tak, aby inwestor czy właściciel 
chciał tam zainwestować. Chciałem się również dowiedzieć,                         
79 miejscowych planów, które są nieaktualne, 3 są z 2011, jest kilka z 
2010, czyli jest krótszy niż te 5 lat. Czy to nie jest tak, ze biuro rozwoju 
nie szuka dla siebie prostu cały czas pracy, której niewątpliwie panu i 
biuru nie zabraknie. Dziękuję. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Właśnie nadmiar pracy tak prawdę mówiąc jest podstawową przesłanką, 
ze tych 219 planów poprzedniej podstawy prawnej na razie nie będziemy 
przystępować z samego faktu, że podstawa prawna jest nieaktualna. 
Pan prof. Ziobrowski mówił, że jeżeli plan w ciągu 5 lat się nie zrealizuje, 
także to nie jest żaden przepis prawny, tylko pogląd ekspercki. I to jest 
kluczowa moja odpowiedź. Proszę nie utożsamiać tych 219 planów, 
które jak powiedziałem dobrze służą gospodarce przestrzennej, ze one 
nie są zrealizowane. Pod ich rządami wiele inwestycji powstało. I to jest 
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główna przesłanka tezy, ze te plany mimo nieaktualnej podstawy 
prawnej dobrze funkcjonują. Dobrze funkcjonują, czyli dobra stanowią 
podstawę dla inwestowania. Bo właściwie nie ma innego kryterium oceny 
planu, czy aktualności planu czy on dobrze służy, czy on nie dobrze 
służy. Nawiązując do drugiego wątku pańskiej wypowiedzi, zdarzają się 
sytuacje, że stwierdzamy nieaktualność planu stosunkowo młodego, 
nawet młodszego niż 5 lat. To się zdarza, ponieważ pewne wydarzenia 
pojawiają się niespodziewanie, albo to także wynika z zaniedbania 
podmiotów, które uczestniczą w projekcie planu. Nie umiem sobie 
przypomnieć o jaki to plan chodzi. Występują mieszkańcy czy inwestorzy 
z pretensjami, ze oni by inaczej cos chcieli a okazuje się, że plan jest 
świeżo uchwalony a oni w ogóle nie wzięli udziału w procedurze. Nie 
złożyli żadnego wniosku, nie przyszli na wyłożenie, nie złożyli żadnej 
uwagi. Kompletnie byli nieobecni. Być może wynika to czasem z tego, że 
dopiero po uchwaleniu planu zjawia się nabywca gruntu. Nabywca 
gruntu analizuje warunki i się okazuje, że można by inaczej ale jest 
uchwalone. Więc bywają też takie sytuacje. One są stosunkowo 
nieczęsto. Ja chcę żebyśmy podchodzili do tych planów nie z jakimś 
nabożnym oddaniem, tylko żebyśmy pragmatycznie podchodzili. Tam 
gdzie jest potrzeba zmiany planu, trzeba ja podejmować nawet jeżeli 
plan jest stosunkowo młody, a tam gdzie on funkcjonuje dobrze nie 
potrzeba przystępować do niego ponieważ dobrze funkcjonuje, a jak 
państwo wiedzą plan nie ma ustawowo kresu swojego działania, czyli on 
działa tak długo, aż będzie zmieniony. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1384? 
 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        6 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1307/14 
 

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego                

w Gdańsku              
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
 

 
 
 
 

17) w sprawie użytku ekologicznego "Luneta                    
z Pasikonikiem" (druk 1388); 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1388 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
opiniowała pozytywnie ten projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma.             
Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1388? 
 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1308/14 
 

w sprawie użytku ekologicznego "Luneta z Pasikonikiem" 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

17A) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia 
opinii Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
pozbawienia fragmentu (część działki nr 50/3 obręb 99) 
ulicy Chmielnej na odcinku od ul. Pożarniczej do 
północnego cypla Wyspy Spichrzów w Gdańsku kategorii 
drogi gminnej (druk 1394); 

 
 
 
MAŁGORZATA CHMIEL – Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1394 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
uchwały druk 1394? 
 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1309/14 
 

w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia 

fragmentu (część działki nr 50/3 obręb 99) ulicy Chmielnej 
na odcinku od ul. Pożarniczej do północnego cypla Wyspy 

Spichrzów w Gdańsku kategorii drogi gminnej 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 
 

18) w sprawie nadania nazwy ulicy (Bażantowa) 
(druk 1381); 

 
 
 
BEATA GAJ – Zast ępca Dyrektora Wydziału Geodezji  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1381 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu uchwały druk 1381? 
 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1310/14 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy (Bażantowa) 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 
 

19) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów                 
w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Gminy 
Miasta Gdańska działającej pod firmą Biuro 
Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z o.o. z siedzibą 
w Gdańsku (druk 1393); 

 
 
 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1393 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej także opiniowała pozytywnie ten projekt 
uchwały. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1393? 
 
 

Za    -      25 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        7 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1311/14 
 

w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów                                        
w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 

2012 Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

19A) w sprawie zasad gospodarowania zasobem 
komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy 
czynszowe (druk 1395); 

 
 
 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1395 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1395? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało si ę   -        1 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVI/1312/14 
 

w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych 
lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału 

Miasta Gdańska na strefy czynszowe 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

20) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna 
gry (druk 1379); 

 
 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1379 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opiniowała 
negatywnie ten projekt uchwały. Pan przewodniczący tej komisji Marcin 
Skwierawski. 
 
Radny MARCIN SKWIERAWSKI – Przewodnicz ący Komisji Samorz ądu 
i Ładu Publicznego  
Panie przewodniczący, kilka słów wyjaśnienia. Komisja dyskutowała na 
temat dwóch wniosków, dwóch projektów uchwał. Co do zasady mięliśmy 
jakieś mało sprecyzowane zdanie, natomiast sama lokalizacja nie wydaje 
się komisji najbardziej trafna. Ponadto mamy świadomość, że na chwile 
obecna nie ma wolnych licencji, wiec jest to trochę uchwała podejmowana 
w próżnię. Pozostawiamy decyzje tak jak zawsze, natomiast komisja 
zaopiniowała oba projekty negatywnie.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Głos w dyskusji panie radna Jolanta Banach. 
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Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuję panie przewodniczący. Ja tylko chciałabym się zwrócić do pana 
dyrektora z prośba o wyjaśnienie takiej kwestii, której nie mogę pojąć. 
Ustawa limituje oczywiście nasycenie lokalizacyjne miasta kasynami.                 
Z tego co wiem, już mamy takie nasycenie, to co nas zobowiązuje do 
podejmowania kolejnych uchwał o zaakceptowaniu wniosku. Czy my to 
musimy robić, czy my tego nie musimy robić, czy my chcemy po prostu to 
robić i co to daje temu inwestorowi jeśli on na chwile obecną nie ma 
możliwości zlokalizowania się ze swoim biznesem? Dziękuję.    
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Panie przewodniczący, szanowni państwo radni, jest to obowiązek 
wynikający z ustawy o grach hazardowych. Tam jest napisane, że jednym z 
załączników do wniosku o uzyskanie koncesji Ministra Finansów jest opinia 
rady miasta. Nasycenie dotyczy nie miasta a całego województwa.              
Na województwo pomorskie są przyznane trzy koncesje i one są 
wyczerpane. Natomiast z tych koncesji albo można zrezygnować, albo 
zostać pozbawionym, albo one się kończą. Wtedy może nowy podmiot 
wejść. Innymi słowy nam nie wolno oceniać celowości działania podmiotu, 
mamy obowiązek podjąć uchwałę albo pozytywną, albo negatywną co do 
zaopiniowania lokalizacji.    
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze ja to wszystko rozumiem, natomiast obie uchwały dotyczą 
tego samego adresu. Ja rozumiem, że to dwa różne podmioty, natomiast 
no jest to pod tym samym adresem i zaczynamy odnosić wrażenie, że jak 
nie kijem to pałą go.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
To nie tak. Jak były lokalizacje pamiętacie jak mieliśmy lokalizacje na 
sprzedaż kwiatów to przychodziło stu takich. Myśmy mówili nam to nie 
przeszkadza, a ktoś inny podejmował decyzję. Proszę pan przewodniczący 
Skwierawski. 
 
Radny MARCIN SKWIERAWSKI  
Krzysiu tutaj nie ma żadnego drugiego dna. Po prostu dwa podmioty 
wystąpiły do prezydenta miasta z wnioskiem, że chcą w tym miejscu 
zlokalizować kasyna. Wielokrotnie wcześniej podejmowaliśmy takie decyzje 
i tak samo w tym przypadku. To nie dyrektor Skuras czy prezydent 
Bojanowski czy Bielawski będą analizowali czy tam, czy tam ma być 
kasyno, tylko zawodnik przychodzi z wnioskiem, my przygotowujemy 
uchwałę i to wszystko. 
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DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Ja tylko wyjaśnię, ze tak jak pan radny Wiecki słusznie zauważył w jednym 
miejscu nie może być dwóch kasyn. Obie firmy maja przyrzeczenia 
zawarcia umowy najmu tego lokalu i zawrze ta, która uzyska koncesje. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1379? 
 

Za    -        9 
      przeciw    -      20   
      wstrzymało si ę   -        5 
       

           Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu n i e  p r z y j ę ł a   

                                 projektu uchwały  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 

 
 
 

21) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna 
gry (druk 1380); 

 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1380 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opiniowała 
negatywnie ten projekt uchwały. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1380? 
 

Za    -        8 
      przeciw    -      20   
      wstrzymało si ę   -        6 
       

           Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu n i e  p r z y j ę ł a   

                                 projektu uchwały  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 
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22) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1361); 
 
 
 
GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1361 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1361? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1313/14 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  
Prezydenta Miasta Gdańska 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 
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23) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku (druk 
1362); 

 
 
 
GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1362 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1362? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1314/14 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
 Dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku  

 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 
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24) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie określenia warunków i trybu wspierania 
finansowego rozwoju sportu na terenie Gminy Miasta 
Gdańska (druk 1383); 

 
 
 
ANDRZEJ TROJANOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta ds.  Sportu  
Przedstawił projekt uchwały nr 1383 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Sportu i Turystyki oraz Komisja Strategii                       
i Budżetu opiniowały pozytywnie ten projekt. Głos w dyskusji pan radny 
Krzysztof Wiecki. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, żeby uściślić. Wczoraj wprawdzie na komisji sportu pan o 
tym mówił, ale żeby być pewnym na 100%. Te pieniądze, to jest 25% z puli 
grantowej czy ponadto, dodatkowo?  
 
ANDRZEJ TROJANOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta ds.  Sportu  
To nie są żadne dodatkowe pieniądze. To są ewentualnie środki, które 
zostały zaoszczędzone z konkursu grantowego lub ze zwrotów dotacji. 
Natomiast ten 25% próg to jest taki strażnik, żeby nie było ochoty omijania 
komisji grantowej a szukania tylko rozwiązań pozakonkursowych.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1383? 
 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1315/14 
 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia warunków i trybu wspierania finansowego 

rozwoju sportu na terenie Gminy Miasta Gdańska 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu 

 
 

 
 

24A) w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta 
Gdańska konsultacji społecznych projektu „Budżet 
Obywatelski 2015 w Gdańsku” (druk 1389); 

 
 
 
PIOTR BORAWSKI – Klubu Radnych Platformy Obywatelsk iej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1389 wraz z autopoprawką zgodnie                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Prezydent Miasta nie wniósł uwag do projektu. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
uchwały druk 1389 wraz z autopoprawką? 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1316/14 

 
w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Gda ńska 

konsultacji społecznych projektu 
„Bud żet Obywatelski 2015 w Gda ńsku” 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 

 
 
 

 
24B) w sprawie wyodrębnienia na rok 2015 środków 
finansowych na działalność statutową jednostek 
pomocniczych (druk 1396); 

 
 
 
 
MARCIN SKWIERAWSKI – Przewodnicz ący Komisji Samorz ądu                 
i Ładu Publicznego  
Przedstawił projekt uchwały nr 1396 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Prezydent Miasta nie wniósł uwag do projektu. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
uchwały druk 1396? 
 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1317/14 

 
w sprawie wyodr ębnienia na rok 2015 środków 

finansowych na działalno ść statutow ą  
jednostek pomocniczych 

 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

25) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska                 
w sprawie ustanowienia Nagrody Naukowej Miasta 
Gdańska im. Jana Heweliusza (druk 1366); 

 
 
 
EWA ADAMSKA – Biuro Prezydenta ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1366 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie ten 
projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu uchwały druk 1366? 
 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1318/14 
 

zmieniaj ąca Uchwał ę Rady Miasta Gda ńska w sprawie 
ustanowienia Nagrody Naukowej Miasta Gda ńska  

im. Jana Heweliusza 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 

 
 

 
 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 
upoważnienia Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Gdańsku do prowadzenia 
postępowania w sprawach o świadczenia pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym oraz przyjęcia 
„Regulaminu udzielania pomocy materialnej                        
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Gminy Miasta Gdańsk” (druk 1382); 

 
 
 
MARLENA JASNOCH – Miejski O środek Pomocy Rodzinie  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1382 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych opiniowała pozytywnie ten 
projekt. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały 
druk 1382? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1319/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie udzielenia upowa żnienia 
Dyrektorowi Miejskiego O środka Pomocy Rodzinie w 

Gdańsku do prowadzenia post ępowania w sprawach o 
świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjaln ym 
oraz przyj ęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej                        

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych                  
na terenie Gminy Miasta Gda ńsk” 

 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

 
 

 
 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad 
udzielenia dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących żłobki i kluby dziecięce na terenie 
Gminy Miasta Gdańska w roku 2014 r. (druk 1386); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1386 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
opiniowała pozytywnie ten projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań             
i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1386? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1320/14 

 
zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie wysoko ści i zasad 

udzielenia dotacji celowej dla podmiotów prowadz ących 
żłobki i kluby dzieci ęce na terenie Gminy Miasta Gda ńska    

w roku 2014 
 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

28) w sprawie nadania imienia „Stefana Banacha” 
Gimnazjum Nr 33 oraz XXIV Liceum 
Ogólnokształcącemu, wchodzącym w skład Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących Nr 2 w Gdańsku przy                   
ul. Wodnika 57 (druk 1367); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1367 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie ten projekt. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu uchwały druk 1367? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 



 57

Uchwał ę Nr LVI/1321/14 
 
w sprawie nadania imienia „Stefana Banacha” Gimnazj um 

Nr 33 oraz XXIV Liceum Ogólnokształc ącemu, wchodz ącym 
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształc ących Nr 2                           

w Gdańsku przy ul. Wodnika 57 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

29) w sprawie nadania imienia „Krzysztofa 
Kolbergera” IX Liceum Ogólnokształcącemu                              
w Gdańsku przy ul. Wilka-Krzyżanowskiego 8              
(druk 1368); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1368 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie ten projekt. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu uchwały druk 1368? 
 
 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1322/14 

 
w sprawie nadania imienia „Krzysztofa Kolbergera”                   

IX Liceum Ogólnokształc ącemu w Gda ńsku przy                         
ul. Wilka-Krzy żanowskiego 8 

 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 

30) w sprawie ustalenia planu sieci szkół 
ponadgimnazjalnych dla młodzieży oraz szkół 
specjalnych na terenie Miasta Gdańska (druk 1373); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1373 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie ten projekt. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu uchwały druk 1373? 
 
 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     
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Uchwał ę Nr LVI/1323/14 

 
w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadgimnazja lnych 

dla młodzie ży oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 
Gdańska 

 
z dnia 28 sierpnia 2014 r.  

 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 

 
 
 
 
 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 
prowadzone przez Gminę Miasta Gdańska                 
(druk 1374); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1374 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie ten projekt. Głos 
w dyskusji pani radna Jolanta Banach. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuję panie przewodniczący. Pozwolę sobie zabrać głos na krótko  
sprawie, którą poruszałam na posiedzeniu komisji, ale która wydaje mi się 
na tyle ważna, aby także odnotować ja na sesji przed rozpoczęciem roku 
szkolnego. Otóż wtedy, kiedy rząd uchwalił program Przedszkole za 
złotówkę, jasne stało się, że przedszkola publiczne nie mogą pobierać 
dodatkowych opłat za dodatkowe zajęcia. Pani prezydent przyrzekła nam w 
tej mierze monitoring. Dochodzą natomiast nas radnych informacje, że 
niektóre przedszkola publiczne jakieś opłaty pobierają. W związku z  tym 
zwracam się jeszcze raz do pani dyrektor z wielką prośbą o przegląd 
przedszkoli publicznych w zakresie realizacji zajęć dodatkowych i ich 



 60

odpłatności. I o tę stosowną informację przekazana nie tylko członkom 
Komisji Edukacji, ale także jeśli państwo się oczywiście radni zgodzą, 
wszystkim radnym.  
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Mamy pewność, ze w ramach środków, które przechodzą przez budżet 
przedszkola takich dodatkowych opłat nie ma, dlatego, że wszystkie 
pieniążki przechodzą przez kasę Gdańskiej Platformy Edukacyjnej. Jeżeli 
są jakieś opłaty pobierane, być może prze radę rodziców albo rady 
przedszkolne. Natomiast budżetowe pieniądze przechodzą przez platformę 
i tam mamy pewność, ze żadnych dodatkowych opłat przedszkola nie 
stosują.  
 
Radna JOLANTA BANACH  
Jeśli to możliwe pani dyrektor, to ja mam na myśli również rady rodziców, 
bo czasami jest to jakby proteza, czy sposób formalny do załatwienia tych 
spraw, których nie może załatwić dyrektor. Czyli krótko mówiąc rada 
rodziców jest instrumentem, który może sobie te dodatkowe zajęcia 
zafundować i zbierać na nie pieniądze. Jeśli by w tym zakresie możliwa 
była informacja, to właśnie o to chodzi. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1374? 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 

Uchwał ę Nr LVI/1324/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gmin ę Miasta Gda ńska                  
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu 



 61

32) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 
szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych 
prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka 
samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na 
terenie Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania (druk 1385); 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyr. Wydziału Rozwoju Społecz nego  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1385 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie ten projekt. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu uchwały druk 1385? 
 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1325/14 
 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji             
z bud żetu Gminy Miasta Gda ńska dla przedszkoli, innych 
form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek  

publicznych i niepublicznych prowadzonych przez oso by 
prawne inne ni ż jednostka samorz ądu terytorialnego lub 
osoby fizyczne na terenie Gda ńska oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowo ści ich wykorzystania 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu 

 
 
 

 
33) w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia 

Nr 546/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 8 maja 
2014 roku (druk 1397); 

 
 
 
MARCIN SKWIERAWSKI – Przew. K. Samorz ądu i Ładu Publicznego   
Przedstawił projekt uchwały nr 1397 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu uchwały druk 1397? 
 
   

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        3 
       

          Rada Miasta Gda ńska 
    w głosowaniu p r z y j ę ł a     

 
 
 

Uchwał ę Nr LVI/1325/14 
 
w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarz ądzenia Nr 546/14 

Prezydenta Miasta Gda ńska z dnia 8 maja 2014 roku 
 

z dnia 28 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 
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PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI 
PREZYDENTA MIASTA  

 
 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta 
Gdańska stanowią załączniki nr 40 i 41 do protokołu. 

 
 

 
PUNKT 6 

 
 WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE  

 
Nie ma. 

 
 

 
PUNKT 7 

 
 ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Dziękuję bardzo państwu za sprawnie przeprowadzoną sesję. 
 
Obrady zakończono o godzinie 1230 

 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
inspektor BRMG 
 
Wioletta Krewniak 


